
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2018. március 21-én, szerdán 15:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

 
30/2018. (III. 21.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
31/2018. (III. 21.) határozat a napirendi pontokról 
32/2018. (III. 21.) határozat a Művelődési Ház és Könyvtár 2017. évi beszámolójáról 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2018. március 
21-én, szerdán 15:00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Benedek Éva bizottsági elnök 
 Cserepka András bizottsági tag 
 Kiss László István bizottsági tag 
 Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag 
 Lévainé Apagy Erika bizottsági tag 
 Kmetty Károly polgármester 
 Szabó István alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia jegyző 
 Kiskuti Petra aljegyző 
 Takács-Sánta Ágnes Művelődési ház intézmény vezető 
 Oláh Henrietta jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Lehoczky Enikő bizottsági tag 
 Som Istvánné bizottsági tag 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 

Nyílt ülés keretében: 
 

1. A Művelődési Ház és Könyvtár 2017. évi beszámolója 
2. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 
 

3. Rendkívüli települési támogatások 
 
Benedek Éva bizottsági elnök: Sok szeretettel köszöntök mindenkit a Humánügyi bizottság ülésén. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, a bizottság határozatképes. Som Istvánné és 
Lehoczky Enikő jelezték távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérném Lévainé Apagyi Erika bizottsági tagot. 

Benedek Éva bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 30/2018. (III. 21.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. március 21-én, 
szerdán 15:00 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Lévainé Apagyi Erika bizottsági 
tagot választja. 

Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendi pontok kiküldésre kerültek, van-e valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincs, akkor, aki a napirendi pontokkal egyetért az kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 31/2018. (III. 21.) 
határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. március 21-én 
15:00 órakor tartott rendes nyílt ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A Művelődési Ház és Könyvtár 2017. évi beszámolója 
2. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

1. Rendkívüli települési támogatások 

1. napirendi pont: A Művelődési Ház és Könyvtár 2017. évi beszámolója 

Benedek Éva bizottság elnöke: Köszöntöm intézményvezető asszonyt. Köszönjük a papírt, ezt én 
kértem, hogy jobban lássuk mi mennyibe is kerül. Elolvastuk a beszámolót. Ági, valamivel ki szeretnéd 
esetleg egészíteni? A bizottság tagjainak  van-e kérdése, észrevétele, javaslata? 

Szabó István alpolgármester: Áginak említettem már, hogy a felújításra lenne egy javaslatunk. Az 
ŐKCS felajánlja, hogy a Művelődési házat ki festené. Gondolom, valamennyi anyagköltséget 
igényelhetnénk. Nyár elejére össze tudnánk hozni.  

Benedek Éva bizottság elnöke: Akkor tudunk rábólintani, ha már tudjuk mennyi lesz az anyagi 
vonzata. 

Szabó István alpolgármester: Previák Andrást megkérdeztem és mondta, hogy be van tervezve a 
festés.  

Benedek Éva bizottság elnöke: A rendezvényeink nem annyira teltházasok, ha van esetleg 
valakinek ötlete, javaslata, hogyan lehetne ezen változtatni, akkor keresse meg Ágit. Szeretném 
megkérdezni, hogy a költségvetésünkben a könyvtárosnak a bére benne van? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Igen. 

Benedek Éva bizottság elnöke: Színpaddal kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy ezek az 
elemek mekkora méretűek? 

Takács-Sánta Ágnes művelődési ház vezető: Ezek olyan elemek, hogy úgy állítja össze az ember, 
ahogy szeretné. 2*1 méteres 1 elem. Bármeddig bővíthető. Viszont fedést, ha majd szeretnénk, akkor 
egyszerre kell megvásárolnunk, mert az nem bővíthető. Érdekeltségnövelő támogatásból lett tavaly is 
finanszírozva, az önrésze a költségvetésben benne van. 

Benedek Éva bizottság elnöke: Köszönjük szépen. Van valakinek még hozzászólása, véleménye? 
Amennyiben nincs, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Művelődési ház beszámolóját, 
az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 32/2018. (III. 21.) 
határozata a Művelődési Ház és Könyvtár 2017. évi beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a Művelődési Ház és 
Könyvtár 2017. évi beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

2. napirendi pont: Egyebek 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Egyebekben kíván valaki mondani valamit? 

Szabó István alpolgármester: Szeretnék egy meghívást és egy programot javasolni. Kérdezném, 
hogy a bizottság tagjait, hogy kit érdekelne egy belföldön történő valamelyik atomtemetőbe vagy 
atomhulladékos helyszínre való ellátogatás busszal. 3 időpontot lehet meghatároznunk, abból az 
egyik lesz egyeztetve. Szeretnék egy javaslatot kérni vagy dátumra, vagy létszámra. Ez egy 
hétköznapi nap lenne. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Szeretném elmondani, hogy a fogorvos nő nincs 1 hete ismét és 
miután a szerződésünkben az szerepel, hogy ő helyben biztosítja a helyettesítést ez jelen pillanatban 
nem valósul meg. Úgy, hogy én kérem polgármester urat vagy jegyző asszonyt, hogy ezt jelezzük 
neki, hogy jelenleg nem tartja be a szerződésünket. 
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Kmetty Károly polgármester: Úgy tudjuk, hogy a praxisát árulja. Azt, hogy nem tartja be a 
szerződésben foglalt kötelezettségeit, írásban fogjuk felé jelezni, fel fogjuk hívni erre a figyelmét. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Van még valakinek mondanivalója? Amennyiben nincs több 
kérdés a nyílt ülést bezárom és zárt ülés keretében folytatjuk a munkát. 

Benedek Éva a rendes nyílt ülést 15 óra 19 perckor bezárta, a bizottság zárt ülés keretében 
folytatta a munkát. 

  

Benedek Éva   Lévainé Apagyi Erika 
  bizottsági elnök   bizottsági tag, jegyzőkönyv hitelesítő 


